
Protokół nr 20/21
ze zdalnego posiedzenia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej

w dniu 22 lutego 2021 r.

Posiedzenie odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wołowie,
Plac Piastowski 2 w godz. 14:00 -14:45.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji:
1. Michał Gołąb
2. Stanisław Jastrzębski
3. Kamil Jeżyna
4. Janusz Kawalec
5. Maciej Nejman
6. Kazimierz Pakulski
7. Józef Szumilas

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1do protokołu).

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- p. Małgorzata Tkaczyk - Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wołowie,
- p. Robert Stepień - dyrektor PowiatONego Urzędu Pracy w Wołowi e,
- p. Paweł Szewczyk - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wołowie,
- p. Piotr Burdach - prezes Powiatowego Centrum Medycznego w Wołowie,
- p. Irena Piórkowska - Powiatowe Centrum Medyczne w Wołowie.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, który
przedstawił proponowany porządek posiedzenia.

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Rozszerzenie {Przyjęcie uchwały rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na

które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych w 2021 r.}

4. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wołowi e o stanie bezpieczeństwa
weterynaryjnego na terenie powiatu w roku 2020.

5. Informacja Prezesa PCM dotycząca realizacji programu szczepień przeciw Covid-
19 w powiecie wołowskim oraz bieżącej sytuacji w Powiatowym Centrum
Medycznym w Wołowi e Sp. z 0.0.

6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Przyjecie porzadku posiedzenia.

Potwierdzono kworum bez p. Janusza Kawalca.

Proponowany porzadek posiedzenia został przyjety przez członków komisji
jednogłośnie.

Ad. 3 Rozszerzenie {Przyjecie uchwały rady Powiatu w sprawie określenia zadań. na
które przeznaczone zostana środki Państwowego Funduszu rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych w 2021 r.}

Głos zabrała p. Małgorzata Tkaczyk, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały
w zakresie środków przeznaczonych na zadania realizowane przez Powiatowe Centrum
Pomocy Rodzinie.
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Następnie p. Robert Stępień przedstawił podział środków na zadania realizowane przez
Powiatowy Urząd Pracy.

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania:
Komisja 6 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujacych
sie przyjeła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań. na które
przeznaczone zostana środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych w 2021 r. (nieobecny p. Janusz Kewslec)

Ad. 4 Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wołowi e o stanie bezpieczeństwa
weterynaryjnego na terenie powiatu w roku 2020.

P. Paweł Szewczyk przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na
terenie powiatu w roku 2020. Poinformował m.in. o przeprowadzanych badaniach w kierunku
chorób zakaźnych zwierząt, szkoleniach rolników oraz wydanych decyzjach
administracyjnych.

P. S. Jastrzębski zapytał, czy na terenie powiatu wołowskiego są fermy zwierząt futerkowych,
gdyż słychać o przypadkach koronawirusa na takich fermach.

P. P. Szewczyk odpowiedział, że na terenie powiatu nie ma ferm zwierząt futerkowych.

P. Piotr Szewczyk opuścił posiedzenie.

Ad. 5 Informacja Prezesa PCM dotyczaca realizacji programu szczepień przeciw Covid-
19 w powiecie wołowskim oraz bieżacej sytuacji w Powiatowym Centrum Medycznym w
Wołowie Sp. z 0.0.

Do posiedzenia dołączył p. Janusz Kawalec.

Głos zabrał p. Piotr Burdach, który poinformował, że na temat realizacji programu szczepień
przeciw Covid-19 wypowie się pielęgniarka epidemiologiczna p. Irena Piórkowska.

P. I. Piórkowska poinformowała, iż szczepienia w powiecie wołowskim rozpoczęły się 4
stycznia br., do dziś zaszczepiono 1170 osób. Od 25 stycznia szczepiona jest grupa seniorów,
zaszczepiono 322 osoby, w tym 60 druga dawką. Zaszczepiono także 400 nauczycieli. Łącznie
do dzisiaj PCM zaszczepił 1892 osoby.

P. J. Szumilas zapytał, czy procedura realizacji szczepień obejmuje sytuacje niezawinione,
kiedy nie zostaje dostarczona kolejna dawka szczepień. W ub. wtorek w Brzegu Dolnym
odwołano szczepienia seniorów, osoby nie były powiadomione.

P. Piórkowska poinformowała, że w przypadku opóźnień osoby są informowane, osoby z
Brzegu Dolnego zostały zaszczepione z dwudniowym opóźnieniem. Dziś również nadeszła
informacja o opóźnieniu dostawy, zarejestrowane osoby zostały powiadomione i umówione na
inny termin. Zaistniała sytuacja być może wynikła z problemów z komunikacją. Procedura
nakazuje powiadomić o zmianie daty szczepienia.

P. Janusz Kawalec zapytał, ile PCM jest w stanie zaszczepić osób w ciągu dnia?

P. Piórkowska poinformowała, że około 100 osób, pod warunkiem dostępności szczepionek.
Technicznie i kadrrwo PCMjest przygotowany.

Głos zabrał p. Piotr Burdach, który przedstawił informacje o funkcjonowaniu PCM. Szpital
posiada 16 łóżek bezrespiratorowych dla pacjentów z potwierdzonym zakażeniem, 2 łóżka
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respiratorowe i 3 łóżka obserwacyjne. Obłożenie łóżek zwiększa się. Działalność
ambulatoryjna przychodni odbywa się bez zakłóceń. Funkcjonują teleporady, które
zabezpieczają pracowników i pacjentów, jest to narzędzie rekomendowane przez
ministerstwo. Sytuacja finansowa jest stabilna, przez ostatni rok spółka utrzymywała płynność
finansową. Wymagalne zobowiązania na koniec roku 2020 to 6000 zł.

P. Kamil Jeżyna zapytał o przedstawione dane finansowe. Czy na ten moment spółka nie ma
zaległości w opłatach publiczno-prawnych, w tym wobec ZUS-u? Po drugie, jakie główne
pozycje wpłynęły na wzrost wartości majątku trwałego na koniec 2020 roku?

P. Prezes odpowiedział, że zobowiązania publiczno-prawne wobec ZUS regulowane są
w ramach podpisanego układu ratalnego, nie są obecnie wymagalne. Jeśli chodzi o środki
trwałe, są to zakupy spółki na działalność ambulatoryjną oraz sprzęt pozyskany od Wojewody
Dolnośląskiego w ramach współpracy przy realizacji świadczeń covidowych.

P. S. Jastrzębski zapytał o informacje z ostatniej sesji Rady Powiatu, że dzięki staraniom
burmistrza Chmury został uruchomiony oddział wewnętrzny. Jakie to były działania?

P. Prezes odparł, że udział włodarzy Gminy Wołów był żaden, działalność oddziału chorób
wewnętrznych została odwieszona z uwagi na porozumienie z Wojewodą w zakresie
zmniejszenia liczby łóżek covidowych. To świadczenie było strategiczne jeśli chodzi o potrzeby
zdrowotne.

Głos zabrał p. Józef Szumilas, który zapytał o rządowy plan centralizacji szpitali, czy P. Prezes
ma więcej informacji?

P. Prezes odparł, że wie niewiele więcej niż podają przekazy medialne. Nie ma pomysłu na
formę przejmowania szpitali. Z kolei plan restrukturyzacji jest realizowany.

P. Piotr Burdach i p. /. Piórkowska opuścili posiedzenie komisji.

Ad. 6 Sprawy różne.

Brak spraw.

Ad. 7 Zamkniecie posiedzenia.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej zamknął
posiedzenie komisji.

Na tym protokół zakończono.
Protokolant:
Marta Wabiszczewicz-Krawczuk
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